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VILNIAUS GEDIMINO TECHNIKOS UNIVERSITETO STUDENTŲ ATSTOVYBĖS  
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2021 m. lapkričio 3 d. 

Saulėtekio al. 11, SRA-I 03 aud. 

Konferencijos registracijos pradžia - 18:00 val. 

 

Konferencijos pirmininkas: Žaneta Kravcova 

Konferencijos sekretoriai: Karolina Kardokaitė ir Agnė Čereškaitė 

 

KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ: 

1. Registracija; 

2. Konferencijos atidarymas; 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai; 

4. Darbotvarkės tvirtinimas; 

5. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai; 

6. Kvorumo tikrinimas; 

7. VGTU SA VVF veiklos ataskaitos pristatymas; 

8. Klausimų sesija; 

9. VGTU SA VVF finansinės ataskaitos pristatymas; 

10. Klausimų sesija; 

11. VGTU SA VVF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai; 

12. Kandidatų į VGTU SA VVF pirmininko pareigas prisistatymai; 

13. Klausimų sesija; 

14. VGTU SA pirmininko rinkimai; 

15. VGTU SA VVF Delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę eilinę ataskaitinę seniūnų 

konferenciją; 
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16. Rezultatų pristatymas; 

17. Konferencijos uždarymas. 
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1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 17 seniūnų iš 29. Kvorumas yra, konferencija gali vykti. 

 

2. Konferencijos atidarymas 

VGTU SA VVF pirmininkė Ieva Gudinaitė atidaro konferenciją. 

 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai 

● Konferencijos pirmininke pasiūlyta Žaneta Kravcova. Patvirtinta bendru sutarimu. 

● Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Karolina Kardokaitė ir Agnė Čereškaitė.  

Patvirtinta bendru sutarimu. 

 

4. Darbotvarkės tvirtinimas 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

 

5. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai 

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti: Povilas Juselis, Faustas Bulonas, Mantas Stankus. 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti: Povilas Juselis, Faustas Bulonas, 

Mantas Stankus. 

 

6. Kvorumo tikrinimas 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 17 seniūnų iš 29. Kvorumas yra, 

konferencija gali vykti. 

 

7. VGTU SA VVF veiklos ataskaitos pristatymas 

VGTU SA VVF pirmininkė Ieva Gudinaitė pristato VGTU SA VVF veiklos ataskaitą už 

2021 m. kovo 26 d. – 2021 m. lapkričio 3 d. laikotarpį. 

 

8. Klausimų sesija 

Karolina Kardokaite
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VGTU SA VVF pirmininkė Ieva Gudinaitė atsako į kylančius klausimus apie VGTU SA 

VVF veiklos ataskaitą už 2021 m. kovo 26 d. – 2021 m. lapkričio 3 d. laikotarpį. 

 

Karolis Cemnickas ECf-18/1: Ar yra planų pratęsti „Studcastą“? 

Atsakymas: Manau yra planų pratęsti, tai gera idėja, bet reikia padirbėti su viešinimu. 

 

Edvinas Švipas RIf-20/1: Su kokiais sunkumais susidūrėte savo kadencijos metu? 

Atsakymas: Susidūrėme su komandos motyvacija, tačiau su šia problema susitvarkėme. 

 

Žaneta Kravcova PTf-18: Koks didžiausias tavo asmeninis ir komandos pasiekimas? 

Atsakymas: Studentai pradėjo pasitikėti mumis ir  ateiti su savo problemomis ir džiaugsmais, 

taip pat, kad mes išgyvenome, tai yra didžiausias mano ir komandos pasiekimas.  

 

9. VGTU SA VVF finansinės ataskaitos pristatymas 

VGTU SA VVF pirmininkė Ieva Gudinaitė pristato VGTU SA VVF finansinę ataskaitą už 

2021 m. kovo 26 d. – 2021 m. lapkričio 3 d. laikotarpį. 

 

10. Klausimų sesija 

VGTU SA VVF pirmininkė Ieva Gudinaitė atsako į kylančius klausimus apie VGTU SA 

VVF finansinę ataskaitą už 2021 m. kovo 26 d. – 2021 m. lapkričio 3 d. laikotarpį. 

 

Klausimų nebuvo. 

 

11. VGTU SA VVF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai 

Balsavime dėl VGTU SA VVF veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusių seniūnų skaičius – 17 

Už – 17 

Prieš – 0 

Susilaikė – 0 
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Balsavime dėl VGTU SA VVF finansinės ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusių delegatų skaičius – 17 

Už – 17 

Prieš – 0 

Susilaikė – 0 

 

12. Kandidatų į VGTU SA VVF pirmininko pareigas prisistatymai 

Prisistato kandidatai į VGTU SA VVF pirmininko pareigas: Augustė Baravykaitė. 

 

13. Klausimų sesija 

Kandidatai į VGTU SA VVF pirmininko pareigas atsako į kylančius klausimus. 

 

Žaneta Kravcova PTf-18: Vienas iš tavo paminėtų tikslų yra garantuoti kokybišką 

atstovavimą, kaip tą padarysi? 

Atsakymas: Noriu padidinti apklausų skaičių, tačiau yra reklamavimo problema ir sunku 

gauti atsaką iš studentų. Kai surinksime didesnį kiekį atsakymų, tada galėsime stiprinti ryšį 

su VVF akademine bendruomene. Ievos kadencijos metu tai pagerėjo. Tikiuosi studentai 

kreipsis ir į mus dėl savo problemų. 

 

Žaneta Kravcova PTf-18: Koks yra pats pirmas darbas, kurį padarysi pradėjus kadenciją? 

Atsakymas: Bus paleista apklausa apie SA veiklą. 

 

Faustas Bulonas ECf-20/1: Kaip esi nusiteikusi šioms pareigoms?  

Atsakymas: Motyvuotai, tikiuosi išrinks mane. Yra daug idėjų, planų, darbų kuriuos noriu 

nuveikti. Manau, pasirinkau stiprią komandą, tai tikiuosi viską, ką užsibrėžėme, įvykdysime. 

 

Viltė Tamašauskaitė Sf-20/2: Motyvacija ar kompetencija?  

Atsakymas: Labai lengva prarasti motyvaciją, todėl renkuosi kompetenciją. 

Karolina Kardokaite
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Ieva Gudinaitė OVfm-20:  Ką darysi, jei bus įvestas karantinas? 

Atsakymas: Dauguma darbų galima daryti nuotoliniu būdu, praeiti metai tai įrodė, darbai 

nesikeis, gal pritaikysim kitokias platformas. 

 

Ieva Gudinaitė OVfm-20: Ką darysi jei komandai trūks motyvacijos? 

Atsakymas: Daug kalbame apie tai su HR, svarbu pastatyti dabar pagrindą, kad visi nariai 

jaustųsi jaukiai, galėtų drąsiai išsireikšti, ir kai trūks motyvacijos aplinkiniai žmonės padės 

ją atgauti. Stengsimės organizuoti ne tik formalius, bet ir neoficialius susitikimus. 

 

Rasa Truncaitė  KIf-20/3: Kokias problemas įžvelgi senoje komandoje? 

Atsakymas: Neįžvelgiu problemų su kuriomis nebuvo susitvarkyta. Kiekviena komanda 

atsineša savo idėjų, palaikysim tradicijas, tačiau darysim kažką savaip.  

 

Žaneta Kravcova PTf-18: Ką manai apie savo fakulteto SPK, ką galėtum pasiekti per šią 

platformą? 

Atsakymas: Manau dirba gerai, susitikimai pastovūs, atsakas iš studentu geras. Kai kurie 

SPK nariai keitėsi, matysime kokį atsaką gausime iš jų, bandysim bendrauti dažniau. 

Žiūrėsime, kad studijų programų kokybė gerėtų.  

 

Žaneta Kravcova PTf-18: Ar savo studijų programoje matai minusų? 

Atsakymas: Ne. 

 

Ieva Gudinaitė OVfm-20: Minėjai, kad tikslas yra socialinių partnerių pritraukimas, kaip tą 

įvykdysi? 

Atsakymas: Šiuo metu potencialus partneris pats išpuolė ir parodė iniciatyvą. Ateityje 

atsižvelgsime ar atitinka SA strategiją, ar jie patys ieško partneriu. Rašysime įmonėms. 

 

Ieva Gudinaitė OVfm-20: Kiek socialinių partnerių norėtum pritraukti? 

Karolina Kardokaite
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Atsakymas: Nemėgstu limito, tačiau, mano nuomone, užtektų 3 socialinių  partnerių metų 

pabaigoje. 

 

Edvinas Švipas RIf-20/1: Kaip kelsite studentų motyvaciją? 

Atsakymas: Viskas grįžta prie bendravimo, dažniname susitikimus su seniūnais, tikimės 

didesnės informacijos našos. Rengsime veiklas, kuriose studentai pamatys, ką SA dėl jų 

daro. Gal net taip sudominsime moksleivius. 

 

Ieva Gudinaitė OVfm-20: Tavo komandoje vien tik antrakursiai, ar tai nepakiš kojos? 

Atsakymas: Visi komandos nariai motyvuoti, pasiruošę darbui, manau problemos dėl to 

nebus. 

 

Žaneta Kravcova PTf-18: Ką planuojate daryti su alumnais? 

Atsakymas: Veiklos plane jie įtraukti, tikimės, išklausę jų nuomonės, suorganizuoti bendrą 

renginį, palaikysime artimus santykius. 

 

Mantas Stankus BMf-19: SA esi antrus metus. Ką asmeniškai išmokai per tuos metus? 

Atsakymas: Išeiti iš komforto zonos, iš Ievos daug ko išmokau, taip pat ir pastovėti už save, 

apginti savo nuomonę. 

 

 Ieva Gudinaitė OVfm-20: Kokia yra didžiausia problema fakultete?  

Atsakymas: Kaip ir studentų atstovybėje -  motyvacija. Mokymas yra mišrus, į nuotolį 

žiūrima atsainiai. O gyvai nelanko, nes ne visi pasiskiepijo. 

 

Viltė Tamašauskaitė Sf-20/2: Koks planas, jei prasidėtų karantinas? 

Atsakymas: Keistume veiklų konceptą i nuotolinį. 

 

Ieva Gudinaitė OVfm-20: Ar SA turi pakankamai gerą komunikaciją? 

Atsakymas: Taip. 

Karolina Kardokaite
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Ieva Gudinaitė OVfm-20: Ties kuriais punktais yra gera komunikacija? 

Atsakymas: Visi studentai yra informuojami prieš sesiją, kokie renginiai, tvarkų pasikeitimai 

vyksta, jie gauna atsaką. 

 

Žaneta Kravcova PTf-18: Ar plane yra buvusios tradicijos ar planuojate nauju tradicijų? 

Atsakymas: Tradicijos išliks kaip „Manage days“, „Getwet“, tačiau kai kurių renginių 

konceptą keisim, o apie naujus renginius turime minčių, tačiau jos dar neišbaigtos. 

 

Ieva Gudinaitė OVfm-20: Koks renginys arba darbas iki šiol tau labiausiai patiko? 

Atsakymas: „Manage days“, nes daugiausiai jame prisidėjau iš visų renginių, kuriuos 

organizavau. Jis skatina bendruomeniškumą. 

 

Faustas Bulonas ECf-20/1: Jei karantinas bus, kaip išlaikysi SA motyvaciją? 

Atsakymas: Praeitais metais buvo daromos arbatos pertraukėlės, tai geras pavyzdys kaip 

galima pakelti motyvaciją. 

 

Povilas Juselis ECf-20/1: Kaip paskatinsi žmones, kad jie patys dalyvautų universiteto 

gyvenime? 

Atsakymas: Rodydami pavyzdį, manau studentų atstovybė ryškiai atstovaus fakultetą. Bus 

daromi renginiai pritraukti gal net moksleivius. Rengsime konkursus, kurie labiau įtrauks 

studentus į universiteto gyvenimą. 

 

Žaneta Kravcova PTf-18: VGTU SA labai aiškiai mato, kurios SA F yra silpnesnės, o kurios 

stipresnės. Kaip tu galėtum prisidėti, kad tas lygis pakiltų ir kokios naudos tai duoda? 

Atsakymas: Bendradarbiavimas, palaikyti glaudžius santykius, daryti susitikimus su kitomis 

SA, stipriai palaikyti komunikaciją. Lygių įvairumas padeda, nes vienos atstovybės siekia 

tapti stipresnėmis, o stipresnės joms padėdamos taip pat kelia savo kompetencijas. 

 

Karolina Kardokaite
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Karolis Cemnickas ECf-18/1: Ar planuojate bendrų renginių su kitomis SA? 

Atsakymas: Taip, yra numatyta keletą, bet nenoriu dar atskleisti, nes jie dar planuojami ir 

apgalvojami. 

 

14. VGTU SA VVF pirmininko rinkimai 

Seniūnai slaptu balsavimu renka naują VGTU SA VVF pirmininką. 

Kvorumas pasikeitė, dabar seniūnų yra 16 iš 29. 

 

15. VGTU SA VVF delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę eilinę rinkiminę konferenciją 

Kviečiami seniūnai norintys ir galintys dalyvauti VGTU SA neeilinėje visuotinėje  

rinkiminėje seniūnų konferencijoje. Fakulteto vardu kviečiami 7 delegatai.  

1. Agnė Čereškaitė ECf-20/1 

2. Gijas Mamedov VVf-19/1 

3. Vaiva Puniškytė ECf-21/1 

4. Urtė Gudeikytė FIf-21/1 

5. Augustė Ižganaitytė FIf-20/1 

6. Pavel Želdak VLf -20/1 

7. Dominykas Martinkevič VVf-21/1 

16. Rezultatų pristatymai 

Už Augustę Baravykaitę balsavo: 15 

Prieš Augustę Baravykaitę balsavo: 1 

Susilaikė: 0 

17. Konferencijos uždarymas 

 

Konferencijos pirmininkas                  Žaneta Kravcova 

 

Konferencijos sekretorius               Karolina Kardokaitė 

 

Konferencijos sekretorius       Agnė Čereškaitė 

Karolina Kardokaite

Karolina Kardokaite




